
Slavnostní otevření cyklostezky 

z Dolních Lubů do Božetína 
Na neděli 31. října jsme spolu s Turistickým oddílem Luby naplánovali slavnostní otevření dalšího úseku 
cyklostezky. Nyní se jednalo o úsek, který navazuje na první úsek cyklostezky. Začíná v Meránu v Dolních 
Lubech a plynule v Božetíně přechází na silnici III. Třídy, vedoucí z Božetína do Nového Kostela (tzv. stará 
Lubská cesta). První úsek, začínající v Chebské ulici u autoopravny vedoucí přes lesopark Merán k domu 
rodiny Svědíkových, jsme vloni z důvodu protiepidemických opatření bohužel veřejně otevřít nemohli.  

Sraz byl naplánován na desátou hodinu u hasičárny v Lubech. Pozvání na 
otevření přijali starosta z Nového Kostela Ota Teuber, dále starostové 
z Markneukirchenu Andreas Rubner a Erlbachu André Worbs. Krátce po 
desáté se společně vyrazilo směrem do Dolních Lubů, někdo šel pěšky, 
někdo jel na kole. Počasí nám přálo, sluníčko svítilo a teplota vystoupala 
až na říjen neuvěřitelných 16 o C.  
Kolem 10.45 hodin 
jsme přišli 
k začátku nového 
úseku, kde jsme po 
krátkých projevech 
přestřihli pásku 
a dále pokračovali 
k nově postave-
nému altánu. Tam 
již bylo připraveno 

občerstvení 
a k dobré náladě hrála kapela „Snad to vyjde“. 
U altánu se rovněž nově nachází informační tabule 
o historii Dolních Lubů, na které je také vyobrazen mlýn, který se na tomto místě nacházel. 
Příležitosti, udělat si nedělní procházku při krásném slunečném počasí, využilo mnoho našich spoluobčanů 
a rovněž dosti příznivců ze sousedního Saska. Napočítali jsme osmdesát turistů, ale nebylo to konečné číslo. 

Mnoho turistů na kolech či pěšky 
průběžně přicházelo a odcházelo, 
odhadoval bych to na stovku účastníků. 
K příjemné pohodě hrála skupina Ríši 
Bělunka „Snad to vyjde“. O tom, že se 
jejich hudba líbila, svědčí i to, že snad 
desetkrát hráli poslední písničku na 
rozloučenou. Přítomní si vždy potleskem 
a slovním uznáním „UMÍ“ vyžádali 
přídavek. 
Nejenom hudbou je člověk živ, a tak byly 
k dostání klobásy krásně opečené a pivo 
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příjemně vychlazené. Pohodový den. Návštěvníci 
postupem času pozvolna odcházeli, po 16. hodině 
se pomalu končilo a uklízelo. 
Jen krátce k realizaci výstavby tohoto úseku, což 
nebylo vůbec jednoduché. Se stavbou se začalo 
v červnu letošního roku. Hned po zaměření 
a vytyčení stávající cesty se zjistilo, že původní 
lesní a polní cesta nevede v pozemcích, které jsou 
v majetku města Luby a kudy by nově budovaná 
cyklostezka dle projektové dokumentace měla vést. 
Na několika místech se nově budovaná stezka 

dostala i o několik metrů mimo stávající cestu. Na většině míst se pouze cesta umístila, kam patří, ale 
v jednom místě zasahovala do prudké stráně, s čím projektová dokumentace a tedy i rozpočet akce vůbec 
nepočítal. Zde jsme stáli před rozhodnutím, zdali celou realizaci projektu zcela nezastavit, nechat 
přepracovat projektovou dokumentaci, vyřídit nové stavební povolení a poté znovu zažádat o dotaci 
(stávající dotace by propadla). Rozhodování to nebylo vůbec jednoduché, protože náklady na tuto část byly 
předběžně vyčísleny zhotovitelem na částku 
cca 600 tisíc korun. Oproti tomu stála 
získaná dotace ve výši 95 % z původního 
rozpočtu. Nakonec jsme se rozhodli ve 
stavbě pokračovat, protože by se již znovu 
nemuselo podařit získat dotaci v této výši. 
Dalším úskalím po celou dobu výstavby 
byla nepřízeň počasí. Hned v červnu se 
opozdil nástup zhotovitele, protože stále 
pršelo a terén byl velmi podmáčený. 
S deštěm jsme se však potýkali po celou 
dobu výstavby. 
Celková cena díla včetně DPH je 4.544.454,35 Kč, získaná dotace z Integrovaného regionálního operačního 
programu EU činí 3.377.198,81 Kč a stavbu prováděla společnost KV Realinest s.r.o. Jen na doplnění 
uvádím, že obec Nový Kostel financovala část cyklostezky v délce přibližně 80 metrů v Božetíně, tedy 
katastru, který spadá pod obec Nový Kostel. 

Výstavbou první cyklostezky u nás v Lubech se 
rozšířila možnost, kam si vyjít s rodinou, dětmi 
nebo třeba přáteli na procházku či vyjet na kole, a to 
bezpečně mimo provoz hlavní silnice. Přeji si, aby 
nová cyklostezka byla hojně využívána, rozšířila 
možnosti vyžití pro naše občany, ale i turisty 
přijíždějící do Lubů, tedy sloužila ku prospěchu 
všech. 
V současné chvíli probíhá stavba další cyklostezky, 
která navazuje na ulici Hřbitovní u domu manželů 
Hlinovských směrem k lesu na Vackov.  

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

INFORMACE Z RADNICE 

Revitalizace sídliště „Staré paneláky“ v Tovární ulici  

V měsíci říjnu bylo konečně vydáno stavební povolení k projektu „revitalizace sídliště tzv. Starých 
paneláků v Tovární ulici“. S přípravou tohoto projektu se začalo již v roce 2016, kdy bylo předchozím 
vedením města zadáno zpracování studie Revitalizace veřejných ploch města Luby společnosti 
A69 – architekti s.r.o. Z této studie bylo následně zadáno zpracování projektové dokumentace ve dvou 
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lokalitách, a to Starých panelových domů v Tovární ulici (pracovně lokalita A) a panelových domů U Pily 
včetně náměstíčka před MKS (pracovně lokalita B). U lokality B by mělo být vydáno stavební povolení do 
konce letošního roku. 
Nyní po vydání stavebního povolení na lokalitu A můžeme naplno začít s přípravou samotné realizace, 
zajištění předfinancování včetně dotace a výběru zhotovitele. Lokalita A bude rozfázována do realizace ve 
třech fázích. Během těchto fází dojde k rozšíření parkovacích míst, budou zhotoveny nové povrchy 
chodníků a komunikací, budou postaveny nové bezbariérové vchody do panelových domů, budou 
vybudovány nové oddychové kouty včetně instalace nových laviček. Projekt vyvolává i nutnost přeložek 
kanalizační, vodovodní, plynové a elektrické sítě.   
Rozpočet všech tři fází činí cca 63 milionů korun. Již z této částky vyplývá, že se bude jednat o velmi 
náročný projekt, jak tedy po stránce finanční, tak i logistické. Realizace projektu bude rozvržena do 
několika let. Bude zasahovat do života našich občanů a bude potřeba hodně trpělivosti na všech stranách.  
V roce 2020 jsme zadali zpracování studie proveditelnosti revitalizace dalších částí města, a to částí území 
mezi lokalitami A a B – tzn. ulice Na Louce, části Družstevní, Luční a Potoční ulice, okolí hasičské 
zbrojnice až ke křižovatce u zrcadla tak, aby se postupně jednotlivé zrevitalizované části propojily do 
jednoho celku. 

Renovace turistické desky na Flussbergu 

 Jistě si každý vybavíte cestou na Flussberg 
malovanou informační turistickou tabuli, 
která popisuje nádherný výhled do krajiny 
(naproti domu manželů Hruškových). Tato 
informační tabule byla již zubem času velmi 
poškozená, a proto jí bylo třeba renovovat. 
Myslím, že se oprava velmi povedla. Udělejte 
si procházku a posuďte sami. Renovaci 
prováděla v uplynulých týdnech Eva 
Vystydová z Chebu se svým týmem za částku 
cca 18 tis. Kč.  

 

Covid 19 - rekapitulace  

V měsíci říjnu byl v Lubech potvrzen výskyt onemocnění covid 19 u pěti osob. Od 15. října a ke dni psaní 
tohoto příspěvku (30.10.) není v Lubech nikdo s touto nemocí (alespoň dle oficiálních statistik). 

Dokončení přechodu na nový zdroj vytápění u městských bytových domů 

Tenhle měsíc už ne, necháme na příště… 
Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

Roháči na balkóně 

V pátek 15. října se na balkóně v MKS konal 
koncert. Z Lokte přijela folková skupina Roháči, 
s nimiž bylo vystoupení plánováno již po delší 
dobu, několikrát jsme byli donuceni koncert 
posunout na jiný termín. Trampské a folkové 
písně jsou velmi oblíbené, o čemž svědčila i hojná 
návštěvnost. Po koncertě přišel na řadu DJ 
Mrňous. Protože se většinou hrálo na přání, 
končilo se až hluboko po půlnoci. Na takovéto 
komornější akce je balkón se sousedící vinárnou 
ideálním místem. Na rekonstrukci vinárny se 
pracovalo dlouhé měsíce a nyní byla poprvé od 
svého zvelebení otevřena. Možná i to bylo 
lákadlem pro návštěvu celé akce. 

Kuchtová Michaela, vedoucí MKS 
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Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu 
České republiky konané ve dnech 8.10. – 9.10.2021 

Jak jsme volili v Lubech: 

Okrsek 
Voliči v 

seznamu 

Vydané 

obálky 
Volební účast v % 

Odevzdané 

obálky 

Platné 

hlasy 

% platných 

hlasů 

1 614 300 48,86 300 297 99,00 

2 1 125 597 53,07 597 595 99,66 

Celkem 1 739 897 51,58 897 892 99,44 

 
Pořadí stran v Lubech – řazeno dle počtu získaných hlasů 

Strana Platné hlasy 

pořadí číslo název celkem v % 

1. 20 ANO 2011 373 41,81 

2. 13 SPOLU – ODS, KDU-ČSL, TOP 09 134 15,02 

3. 4 Svoboda a přímá demokracie (SPD) 111 12,44 

4. 17 PIRÁTI a STAROSTOVÉ 95 10,65 

5. 5 Česká strana sociálně demokratická 38 4,26 

6. 12 PŘÍSAHA Roberta Šlachty 37 4,14 

7. 18 Komunistická strana Čech a Moravy 32 3,58 

8. 3 VOLNÝ blok 26 2,91 

9. 8 Trikolora Svobodní Soukromníci 25 2,80 

10. 1 Strana zelených 9 1,00 

11. 21 Otevřeme ČR normálnímu životu 3 0,33 

12. 16 Koruna Česká 
(monarchistická strana Čech, Moravy a Slezska) 

3 0,33 

13. 2 Švýcarská demokracie 2 0,22 

14. 7 ALIANCE NÁRODNÍCH SIL 1 0,11 

15. 9 Aliance pro budoucnost 1 0,11 

16. 10 Hnutí Prameny 1 0,11 

17. 15 Urza.cz: Nechceme vaše hlasy 1 0,11 
 

Volební účast v Lubech 51,58 % 
Volební účast v Karlovarském kraji: 57,1 % Volební účast v ČR: 65,43 % 

 

Luby: Byl Luby: Byl Luby: Byl Luby: Byl schválen projekt výstavby výjezdové základny ZZSschválen projekt výstavby výjezdové základny ZZSschválen projekt výstavby výjezdové základny ZZSschválen projekt výstavby výjezdové základny ZZS    
Rada Karlovarského kraje schválila realizaci výběrového řízení veřejné zakázky na zhotovení projektové 

dokumentace projektu „Výstavba výjezdové základny Zdravotnické záchranné služby Karlovarského kraje 

v Lubech – zhotovení projektové dokumentace, výkon inženýrské činnosti a autorského dozoru projektanta“. 

„Přípravy na vybudování výjezdové základny záchranné služby v Lubech postupují podle stanoveného časového 
harmonogramu. Hodnota schválené veřejné zakázky malého rozsahu bude v maximální výši 756 tisíc korun, 
tato částka ale nebude mít žádný dopad na rozpočet Karlovarského kraje, protože bude hrazena z rezervního 
fondu Zdravotnické záchranné služby Karlovarského kraje,“ uvedl hejtman Karlovarského kraje Petr Kulhánek. 
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Předmětem zadávacího řízení bude zhotovení kompletní projektové 
dokumentace, provedení předprojektové a inženýrské činnosti, poskytnutí 
odborných výkonů v průběhu řízení na zhotovitele stavby a výkon 
autorského dozoru projektanta. Hlavním kritériem pro hodnocení nabídek 
bude ekonomická výhodnost, tedy nejnižší nabídková cena. 
Na jižním cípu města Luby bude vybudován jednopodlažní objekt se 
sedlovou střechou. Navržen je tak, aby splňoval podmínky pro provozování 
výjezdové základny zdravotnické záchranné služby a dále také požadavky na 
tepelné izolační charakteristiky, denní osvětlení a technologické vybavení s orientací na obnovitelné zdroje, jako jsou 
například solární kolektory a další. Tato opatření mají minimalizovat spotřebu energie na vytápění a provozní výdaje. 
Realizace výstavby je naplánována na začátek roku 2023 a veškeré práce na výstavbě nové výjezdové základny 
Zdravotnické záchranné služby Karlovarského kraje v Lubech by měly být ukončeny v prosinci roku 2024. 
Výjezdová základna pak bude obhospodařovat nejen oblast kolem Lubů, ale také Nového Kostela a přilehlého okolí. 

Zdroj: Krajské listy Karlovarského kraje 

Knihovna na radnici 

Obrázek – už lehce historický – zachycuje knihovnu na radnici. Byla tam v šedesátých letech, pak se 
přestěhovala do budovy čp. 139 v Chebské ulici (odtud pak do prostor Městského kulturního střediska, kde 

je dodnes). 
Knihovna na radnici byla ve druhém poschodí, dnes je tam finanční odbor. V popředí byla čítárna, kde si 
zájemci vybírali knihy buď dle názvu, nebo podle jména spisovatele. Vybrané knihy, které měly svá 
označení (např. B–123), si napsali tužkou na přiložené papírky a předali knihovníkovi. 
Stěna, oddělující obě místnosti je dnes průchozí, jsou v ní dveře k vedoucí finančního odboru, paní Věře 
Šímové. 
Knihovníkem byl dlouhá léta můj děda, pan Václav Hemr. Knihovna byla otevřená 2x týdně, dědovi jsem 
pomáhal, vyhledával knihy, balil je do papíru (tehdy převážně modré barvy), který jsme podle velikosti 
knihy vystřihovali z papírového archu. Čtenáři vrácené knihy jsem zařazoval do regálů na svá místa. 
Výpůjčné tehdy stálo 20 haléřů za jednu knihu, mnozí čtenáři nechávali něco navíc. Stalo se tak, že po 
večerním vyúčtování byly 2–3 koruny navíc, což byl můj „výdělek“. Když si vezmete, že tehdy stálo 
výborné eskymo 50 haléřů – dobrý to plat! 
Na fotografii je zleva pan Karel Mikulanda, u přepážky pan Adolf Kratina (dlouholetý správce lesního 

hospodářství), za ní knihovník Václav Hemr. Pan Mikulanda byl vedoucím Domovní správy, děda tam 
pracoval jako úředník. Historie se trochu opakuje, Domovní správa byla na radnici v těch samých 

prostorech, kde je dnes Bytové hospodářství.  
Po mém dědovi, Václavu Hemrovi, se staly knihovnicemi 
paní Laváčková, paní Backsteinová, paní Lýdie 
Mikulandová, provdaná Kadziolková. Po dobu mateřské ji 
zastupovala paní Věra Kubíková (střídala se s paní 
Šilhánovou). Paní Kadziolková se z Lubů odstěhovala a do 
knihovny už nenastoupila. V lednu 1991 knihovnu převzala 
paní Jana Křížová, a od září 1991 do dnešních dnů je 
knihovnicí paní Křenová/Tomanová. 
Několik let jsem dědovi pomáhal, bavilo mě to a ve škole 
jsem s literaturou neměl problémy. Spisovatele a jejich díla 
jsem znal, i když jsem je nečetl. Na dědu a knihovnu mám 
dobré vzpomínky. Dnes do knihovny nechodím. Čtu sice 
denně noviny, ale kniha je kniha, co si budeme povídat. Snad 
si přes zimu do knihovny cestu najdu … 

Jan Kreuzinger 

P.S. 

Děkuji paní Věře Kubíkové za aktivní spolupráci při 

upřesňování pořadí a jmen knihovnic. Na mnohé jsem si 

vůbec nevzpomněl. 
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Knižní tipy 
Marie Vareilleová: Někdy je hezké, že mě miluješ. 
Humorný román o dvou třicátnících ve stylu Bridget Jonesové. 

Vladimíra Mach Johnston: Deník kanadské manželky. 
Hodně odvahy v sobě musela posbírat mladá česká novinářka – hrdinka tohoto příběhu, když odcházela za 
svou životní láskou do vzdálené Kanady. Humorně laděné líčení mnohdy i strastiplných příhod 
v neznámém prostředí ne náhodou připomíná trampoty autorčiny oblíbenkyně Betty MacDonaldové. Že lze 
vše, včetně nepřízně osudu, překonat s humorem, jste-li obdařeni velkou láskou, dokazuje i tato knížka. 

Janet Skeslien Charlesová: Pařížská knihovna. 
Román vychází ze skutečných událostí v Americké knihovně v Paříži, která se stala svědkem nejen lásek 
a snění, ale i hrdinství jejích zaměstnanců po nacistickém vpádu do Paříže. 

Julie Caplinová: Čajovna v Tokiu. 
Popadněte cestovní pas a vydejte se do země mrakodrapů, tradičních chrámů, čajových rituálů a rozkvetlých 
sakur. Užijte si romantiku se šálkem lahodného čaje a nechte se unášet příběhem, který si vás získá od první 
stránky. 

G. R. Halliday: Ve stínech. 
V mlhách Skotské vysočiny, které se převalují nad hrbolatými poli a průlivem Minch, se na horizontu 
ztrácejí ostrovy a z osamělých domů mizejí lidé… 

knihovnice Vlasta Tomanová 

Nové složení Školské rady 
Vážení spoluobčané, chtěla bych Vás informovat o tom, že v polovině měsíce září se uskutečnila schůzka 
členů Školské rady. Tentokrát již v jiném složení. V průběhu měsíců června a září proběhly volby, v nichž 
byli zvoleni noví členové.  

Jmenováni byli: 
Za zřizovatele:  Ing. Martin Lukeš, Petr Holiš 
Za pedagogické pracovníky:  Mgr. Miroslava Hrabovská, Mgr. Zora Kutmanová 
Za zástupce žáků:  Michaela Kuchtová, Lenka Kuchtová 

Na jednání Školské rady si členové zvolili za předsedkyni paní Michaelu Kuchtovou. Přítomní se shodli na 
tom, že je v zájmu všech, aby Školská rada pracovala efektivně, řešila společně případné podněty tak, aby 
se předešlo nepříjemné situaci, ke které došlo v loňském školním roce.  
Níže uvádím základní informace o kompetencích Školské rady.  

Školská rada:       
• je šestičlenná (třetinu členů jmenuje zřizovatel, třetinu volí pedagogičtí pracovníci a třetinu volí 

zákonní zástupci žáků) 
• funkční období je tři roky 
• vyjadřuje se k návrhům školního vzdělávacího programu a k jeho následnému uskutečňování 
• schvaluje výroční zprávu o činnosti školy 
• schvaluje školní řád 
• schvaluje pravidla pro hodnocení výsledků žáků 
• podílí se na zpracování koncepčních záměrů rozvoje školy 
• projednává návrh rozpočtu, vyjadřuje se k rozboru hospodaření a navrhuje opatření ke zlepšení 

hospodaření 
• projednává inspekční zprávy České školní inspekce 
• podává podněty a oznámení řediteli školy, zřizovateli, orgánům vykonávajícím státní správu ve 

školství a dalším orgánům státní správy 
• schází se minimálně 2x ročně  

Pokud budete mít nějaké podněty k chodu školy, obracejte se tedy prosím, na výše uvedené členy Školské 
rady.  

Mgr. M: Hrabovská, zástupkyně ředitelky školy 



Lubský zpravodaj listopad 2021 strana 7 

Společenská kronika 
V měsíci listopadu 2021 oslaví 

významné životní výročí tito občané 

města Luby:  

Krsková Eva 

Rumlová Jaroslava 

Laciok František 

Večeřová Vlasta 

Hlinovská Anna 

Petrželová Miloslava 

Dolejš Josef 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme!  
 

Poděkování Poděkování Poděkování Poděkování ----    společný dětský denspolečný dětský denspolečný dětský denspolečný dětský den    

Milí spoluorganizátoři, 

ráda bych Vám ještě jednou poděkovala. Myslím si, 

že můžeme bez přehánění říci, že se akce na hřišti 

v Eubabrunnu vydařila a opakování po sobě volá 

v dalším roce. Mnohokrát děkuji za Vaši velkou 

podporu. Vše proběhlo hladce. Každý věděl, co dělá 

a pilně se zapojil. Je prima vědět, že u nás spolupráce 

funguje. Vážím si vašeho angažmá. Společně jde vše 

opravdu lépe. 

Katrin Hoyer, Touristinformation Erlbach 

Obrázek z historie 

Pohled na dům v Chebské ulici čp. 132, před ním velmi jedno-

duchý dřevěný most přes Lubinku. V domě dnes bydlí nám 
všem známý obchodník „Bohouš“. Dům v pozadí nalevo 

čp. 131 a dům napravo čp.133 byly neznámo kdy zbourány. 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 

Martin Forrai 
 

• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění 

plynových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

 

Inzerce 
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 Kino Luby  
Listopad 2021  

  
Neděle 7.11. 15:00    Pinocchio 

Filmový příběh o řezbáři Geppettovi a neposedném Pinocchiovi. 

I, VB, F – 125 min. přístupný vstupné 50,- Kč 
 Neděle 7.11. 18:00    Atlas ptáků 

Alena Mihulová a Miroslav Donutil v hlavních rolích nového dramatu. 

ČR, SK, SI – 90 min. přístupný od 12 let vstupné 70,- Kč 

 Neděle 14.11. 15:00 Mazel a tajemství lesa 

Letní táborový příběh s pohádkovým dějem. 

ČR – 80 min. přístupný  vstupné 50,- Kč 

 Neděle 14.11. 18:00   Zbožňovaný 

Jiří Bartoška v komedii Petra Kolečka. 

ČR – 99 min. přístupný od 12 let vstupné 70,- Kč 

 Středa 17.11. 18:00 Nadějná mladá žena 

Oskarový snímek o kruté a rafinované ženské pomstě. 

USA, VB – 113 min. přístupný od 15 let vstupné 70,- Kč 

 Sobota 20.11. 18:00  Karel 

Celovečerní dokumentární film o Karlu Gottovi. 

ČR – 127 min. přístupný  vstupné 100,- Kč 

 Neděle 28.11. 15:00   Moře kouzel 

Příběh malého delfína o cestě za hledáním odvahy. 

RU – 82 min. přístupný vstupné 50,- Kč 

 Neděle 28.11. 18:00  Cesta domů 

Snímek navazuje na Vorlovy filmy Cesta z města a Cesta do lesa, vytvoří z nich uzavřenou trilogii a 
završí osudy všech stěžejních postav. 
 
ČR - 92 min. přístupný od 12 let vstupné 70,- Kč 

 Všichni návštěvníci jsou povinni dodržovat aktuální opatření. 

Prodej vstupenek přímo na místě půl hodiny před promítáním. 

Změna programu vyhrazena. 

HumorHumorHumorHumor    
Chirurgům se podařila jedinečná operace. Oddělili 
„teenagera“ od mobilu. 

Koupím byt v Lubech nebo ve Skalné. 
Dále mám zájem o garáž nebo nebytový 
prostor atd. 

Volejte nebo pište na tel. 777 821 665 

Platba hotově, děkuji za vaše nabídky. 

 
5 třídní 

dívčí obecná škola 
SCHÖNBACH 
Okrsek Cheb 

 
5 třídní 

chlapecká obecná škola 
SCHÖNBACH 
Okrsek Cheb 
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Střípky zStřípky zStřípky zStřípky z    dění v základní školedění v základní školedění v základní školedění v základní škole    
Září  
8. 9. byl na naší škole zorganizován Olympijský běh. Zúčastnili se ho všichni žáci naší školy od prvňáčků 
po deváťáky. Za slunečné dopoledne jsme celkem uběhli 93 800 metrů. Nejrychlejší běžci byli Tadeáš 
Ujváry (8.tř.) a Adéla Krejčová (9.tř.). Na příští rok máme naplánováno zaokrouhlit náš výkon na sto kilo-
metrů. 

10. 9. se žáci ze 4. a 5. třídy zúčastnili výuky na Dopravním hřišti v Chebu. Po příchodu se seznámili 
s lektorkami, které se jim celé dopoledne věnovaly. Děti si zopakovaly pravidla silničního provozu, do-
pravní značky a další důležité věci, jenž k dopravní výchově neodmyslitelně patří. Po teoretické části je 
čekala jízda zručnosti, kterou zvládli všichni na jedničku. 
V závěru výuky si vyzkoušeli jízdu na kole na dopravním hřišti, které mělo i světelnou signalizaci. Počasí 
bylo více než příznivé, a tak byla celá výuka na závěr zakončena krásnou procházkou po nedaleké Krajince.  

27. 9. proběhl ve škole projekt Den Země. Pro čtvrťáky to znamenalo, že vyrazili na výlet do SOOSu, kde 
se jim věnoval odborník na ochranu přírody, a to ředitel rezervace. Součástí rezervace je i záchranná stanice. 
Pan ředitel vtipným výkladem o ochraně přírody děti zaujal. Výprava se vydařila. Jediným negativem pro 
žáky byl zavřený bufet. 

Říjen 
8. 10. se na školním hřišti uskutečnil Sportovní den mládeže s TAJV, což je sportovně-edukační projekt 
pro děti a mládež ve vybraných městech a obcích na sportovištích v České republice. Tento komplexní 
projekt zahrnuje hlavní sportovní turnaj TAJV a trénink aktivit v daném programu s profesionálním trené-
rem a pedagogem Mgr. Janem Váňou. Každý přihlášený účastník projektu si vyzkoušel nabízené sportovní 
aktivity a soutěže o hodnotné ceny. Zúčastnili se ho především žáci 4. a 5.tříd. Potěšující je, že do národního 
finále, které se uskuteční 9. prosince v Poděbradech, postoupil žák 4. třídy Miroslav Pecháček. Na 2. místě 
se umístili David Hadvig (5.tř.) a na 3. místě Anděla Bartošová (4.tř.). 

Mgr. Miroslava Hrabovská 

 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Holiš, Kašová, Pecháčková, Šejba, Vargová, Urban, Vorm, Werner, Riedl. 

♦ Zastupitelé byli informováni panem starostou o probíhajících investičních akcích. V letošním roce bylo 
uzavřeno celkem 8 smluv o dílo na veřejné zakázky na stavební práce (další smlouvy na bytové hospodářství 
a další drobnější akce). Jediná z těchto zakázek bude ukončena až v roce 2022. Ostatní mají být dokončeny 
v tomto roce. Při realizaci některých zakázek došlo k navýšení ceny zakázky z důvodu nutných víceprací, 
některé zakázky nebudou ukončeny v nasmlouvaném termínu, dojde ke změně termínu realizace. Pan starosta 
zastupitele podrobně seznámil s nutnými změnami smluv (dodatky ke smlouvě o dílo) u jednotlivých akcí. 
U některých jde o minimální změnu, v případě větších změn byli zastupitelům předloženy k nahlédnutí 
odsouhlasené změnové listy s podrobnými rozpočty.  

♦ Zastupitelé projednali návrhy dodatků ke smlouvám o dílo na realizované veřejné zakázky v letošním roce 
a schválili následující dodatky ke smlouvám o dílo: 

• Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Splašková kanalizace a přípojky vody-lokalita Růžový Vrch“, 

• dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Luby, stezka pro pěší a cyklisty Božetín-Dolní Luby“ 

• dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce částí Hřbitovní a Spojovací ulice“ 

• dodatek č. 1 a č. 2 ke smlouvě o dílo na akci „Stavební úpravy objektu Revoluční 153 v Lubech“, 

• dodatek č. 1 ke smlouvě na akci „Obytná zóna na p. p, č. 985/14–komunikace), 

• dodatek č. 1 ke smlouvě mezi městem Luby a společností Chevak Cheb, a. s., o poskytnutí vyrovnávací 
platby za závazek veřejné služby ke stavbě „Vodovod Luby, lokalita Růžový Vrch“. 

Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
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♦ Zastupitelé města byli seznámeni s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2023–2026. Středně-
dobý výhled rozpočtu města obsahuje jednak povinné informace podle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, a dále plán investičních akcí na období 2022–2026 (a dále) včetně 
finančního potenciálu na období a výpočtu investičního úvěrového rámce do limitu bezpečného zadlužení. 
Navržený střednědobý výhled na období 2023-2026 vychází z plánovaných příjmů a výdajů a předpokládá finanční 
zdroje a potřeby na dlouhodobě realizované záměry ve výši 70 000 000 Kč. S využitím investičního úvěrového 
rámce do limitu 100 000 000 Kč bezpečného zadlužení budou moci Luby využít až 170 000 000 Kč. Střednědobý 
výhled je zpracován v souladu s § 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a měl 
by být aktualizován v případě změny ekonomické situace ČR, která zásadně ovlivní příjmy města. 
Návrh střednědobého rozpočtového výhledu projednal Finanční výbor ZM Luby a doporučil jej ke schválení. 
Zastupitelstvo města schválilo střednědobý výhled rozpočtu města na období 2023–2026. 

Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1 

♦ ZM bylo seznámeno s plánem investičních akcí v letech 2022–2026 (a dále), dále schválili střednědobý výhled 
rozpočtu města na období 2022-2026. Z těchto dokumentů vyplývá jednak finanční potřeba na rozvojové investice 
města a jednak možné finanční zdroje na krytí těchto investic. S využitím investičního úvěrového rámce do limitu 
100 000 000 Kč bezpečného zadlužení (převážně na předfinancování dotovaných akcí) budou moci Luby využít 
170 000 000 Kč. Objem příjmů bude každý rok vyšší o přijaté investiční dotace a případné kapitálové příjmy. Ve 
střednědobém výhledu není s investičními dotacemi počítáno. Získané investiční dotace umožní navýšení investic 
nebo předčasné splácení investičního úvěru. 
Zastupitelstvo bylo seznámeno s důvodovou zprávou k získání investičního úvěrového rámce Lubů a s Výzvou 
k podání nabídky na veřejnou zakázku, jejímž předmětem je poskytnutí Investičního úvěrového rámce na 
investiční akce města Luby. 
Zastupitelstvo schválilo zadání veřejné zakázky k poskytnutí Investičního úvěrového rámce na investiční akce 
města ve výši 100 000 000 Kč. Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 2 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s aktualizovanou nabídkou pana Kuchty na zpracování a následnou administraci žádosti 
o dotaci na akci Regenerace sídlišť včetně nabídky na zpracování strategického rozvojového dokumentu pro 
vybrané území-sídliště ulice Tovární a U Pily. ZM nabídku projednalo a schválilo uzavření smlouvy na zpracování 
a následnou administraci žádosti v rámci programu Regenerace sídlišť a na zpracování Strategického rozvojového 
dokumentu pro vybrané území-sídliště, ulice Tovární a u Pily. Výsledek hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 

♦ Všichni přítomní členové ZM schválili Program pro poskytování dotací z rozpočtu města Luby na podporu 
sportovních aktivit a volnočasových aktivit dětí a mládeže pro rok 2022 a Program pro poskytování dotací 
z rozpočtu města Luby pro individuální dotace na podporu obecně prospěšných a jiných neziskových organizací 
pro rok 2022 (viz. příloha). Dále ZM schválilo úpravu pravidel pro přidělování dotací v tom smyslu, že nebude 
vyhlašováno 2. kolo přijímání žádostí. Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ ZM bylo informováno o vyhlášené výzvě k podání žádosti o poskytnutí dotace v roce 2022 od Ministerstva pro 
místní rozvoj ČR z programu Podpora obnovy a rozvoje venkova. Pan starosta požádal o souhlas s přípravou 
žádostí o dotaci a jejich podání na Ministerstvo pro místní rozvoj z programů obnovy a rozvoje venkova DT 
117D8210A – Podpora obnovy místních komunikací, DT 117D8210B – Podpora obnovy sportovní infrastruktury, 
DT 117D8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných budov a DT 117D8210H – Podpora budování a obnovy 
míst aktivního a pasivního odpočinku. Zastupitelé schválili přípravu žádostí o dotaci a jejich podání na MMR 
z programů obnovy a rozvoje venkova (popis projektů viz. podkladové materiály). 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ ZM schválilo podání žádosti o dotaci z rozpočtu Karlovarského kraje na podporu kulturních aktivit pro rok 2022. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo města neschválilo prodej pozemku části p. č. 2534/10 (cca 20 m2) v kat. území Luby I paní Jaroslavě 
Kommové, protože p. Kommová požádala o odkoupení větší části tohoto pozemku. ZM schválilo záměr prodat 
pozemek část p. č. 2534/10 (cca 600 m2) v kat. území Luby I. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku části p. č. 190/1 (cca 220 m2) v kat. území Luby I panu Skálovi 
a paní Hlodanové. Výsledek hlasování: 7 pro, 0 proti, 2 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelé schválili prodej pozemku p. č. 1136/3 (198 m2) v kat. území Luby I manželům Kočišovým. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 
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♦ O prodej pozemků p. č. 905/2 a 920/6 v k. ú. Luby I požádali dva zájemci, paní Kremeňová a pan Hlinovský. ZM 
hlasovalo nejprve o prodeji panu Hlinovskému. Pro bylo 6 zastupitelů, 3 se zdrželi hlasování. Pro prodej paní 
Kremeňové se již nehlasovalo, protože prodej pozemků p. č. 920/6 (1128 m2) a p. č. 905/2 (1318 m2) v k. ú. Luby 
I byl schválen panu Hlinovskému.  Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 3 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelé schválili prodej pozemku p. č. 959/14 (735 m2) v kat. území Luby I paní Markové (žádala také paní 
Krystková), a to za účelem výstavby rodinného domu. 

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo města projednalo žádost paní Mileny Krystkové o prodej pozemků p. č. 959/1 (828 m2) 
a p. č. 959/25 (724 m2) v kat. území Luby I a prodej schválilo s podmínkou, že bude od pozemku p. č. 959/1 
oddělena cesta.  Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo projednalo žádost pana Hlinovského o prodej pozemku p. č. 914/1 (241 m2) v kat. území Luby I 
a schválilo záměr tento pozemek prodat. Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování 

♦  ZM projednalo žádost pana Tomáše Ciglera o prodej pozemku části p. č. 1651/2 (cca 26 m2) v kat. území Luby I. 
Zastupitelé schválili záměr prodat pozemek část p. č. 1651/2 (cca 26 m2) v kat. území Luby I. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo města projednalo žádost pana Kepiče o prodej pozemku p. č. 275/5 (1194 m2) v kat. území Luby I. 
ZM schválilo záměr prodat pozemek p. č. 275/5 (1194 m2) v kat. území Luby I. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti, 2 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo projednalo žádost pana Stančíka o prodej pozemku části p. č. 1780/2 (budoucí 1780/6–365 m2) 
v kat. území Luby I. ZM schválilo záměr prodat pozemek část p. č. 1780/2 (budoucí 1780/6–365 m2) v kat. území 
Luby I. Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ ZM projednalo žádost pana Hrušky o prodej pozemku p. č. 1024 (1401 m2) v kat. území Luby I. ZM schválilo 
záměr prodat pozemek p. č. 1024 (1401 m2) v kat. území Luby I. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 3 se zdržel hlasování 

♦ Na základě opětovných žádostí občanů pana Dohnala a manželů Kočišových ZM znovu projednalo záměr prodat 
pozemky p. č. 1136/1 (1257 m2) v kat. území Luby I a p. č. 1200/8 (část cca 600 m2) v kat. území Luby I. 
Zastupitelstvo města neschválilo záměr prodat pozemek p. č. 1200/8 (cca 600 m2) v kat. území Luby I. 

Výsledek hlasování: 0 pro, 3 proti, 6 se zdrželo hlasování 

♦ Zastupitelstvo města schválilo záměr prodat pozemek část p. č. 1136/1 (1257 m2) v kat. území Luby I. 
Výsledek hlasování: 6 pro,0 proti, 3 se zdržel hlasování 

♦ ZM projednalo žádost paní Kulhánkové o pronájem nebytových prostor v objektu MKS za účelem vybudování 
psího salonu. Zastupitelstvo schválilo záměr pronajmout nebytové prostory v objektu MKS v Revoluční ulici 
č. p. 536, v kat. území Luby I, místnosti č. 4 v zadním traktu MKS o výměře 15 m2. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Zastupitelstvo města schválilo navýšení pokladního limitu odboru správy majetku města Městského úřadu 
v Lubech na 70 000 Kč.  Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování  

♦ Zastupitelé projednali žádost nadačního fondu Gaudeamus při Gymnáziu Cheb o poskytnutí finanční podpory na 
organizaci dějepisné soutěže studentů gymnázií z České republiky a Slovenské republiky. Zastupitelé schválili 
finanční příspěvek ve výši 5 000 Kč.  Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování   

♦ Starosta informoval zastupitelé o podané žádosti o dotaci na obnovení školní zahrady v mateřské škole z nadačního 
fondu společnosti ČEZ, kdy v rámci administrativní kontroly byl vyžádán poskytovatelem souhlas vlastníka 
pozemků udělený žadateli s výstavbou hřiště a jeho provozem po dobu nejméně 5 let. 
Zastupitelé schválili Mateřské škole Luby, p.o., aby byly pozemky p.p. č. 1575/1, č. 1568/1, č. 1568/2, č. 321, 
č. 368 v katastrálním území Luby I po dobu nejméně 5 let užívány jako zahrada a hřiště v Mateřské škole. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 22. listopadu od 16 hodin v budově 
MěÚ, 1. poschodí, místnost č. 10. 

Lubský zpravodaj: vydává Město Luby, nám. 5. května 164, PSČ 351 37, IČO: 00254053, vychází 12x v roce v nákladu 350 ks; odpovědný 
redaktor J. Kreuzinger. Registrováno u MK ČR E 11477. Tisk: HB PRINT, s.r.o., Spojovací 2426/2, 350 02 Cheb. 
Redakce neodpovídá za obsah dodaných článků a obsah článků nemusí vyjadřovat názor redakce. Příspěvky v elektronické 
podobě zasílejte do 25. dne předchozího měsíce na adresy: rommil@atlas.cz nebo jankreuz@seznam.cz 
Informace o městě Luby na adrese: www.mestoluby.cz. 


